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Concept: Verslag vergadering Stuurgroep sneltesten van 24 februari 2021
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1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering.

EEE=rvang bij deze vergadering.

2. Verslag en acties van de vergadering van 10 februari 2021.

De leden hebben geen opmerkingen bij het conceptverslag. Het verslag is vastgesteld.
De leden hebben geen opmerkingen bij de status van de acties.

In de vorige vergadering is gesproken over de aanbevelingen vanuit de WG

Antigeentesten, waarbij benoemd is dat de continue kwaliteitsmonitoring van

antigeentesten bij DT belegd wordt. De WG validatie heeft een kwaliteitsmonitoring studie

uitgewerkt die door DT benut kan worden vraagt de WG validatie om goed naar

deze studie te kijken en hierover in nauw overleg met DT advies te geven (Actie fF akt

dit op).

3. Validatie

Validatieoverzicht: geeft een toelichting, de afgeronde studies zijn uit het overzicht

gehaald, verder geen wijzigingen tov vorige week. Actie: dit overzicht wordt doorgezet
naar de WG validatie die structureel over de lopende validaties zal rapporteren.
Course of action financiering validatie ademtest: geeft een toelichting. Financiéle

bijdrage wordt gevraagd om een aantal onderzoeksvragen te beantwoorden, waaronder de

betrouwbaarheid van de ademtest bij kinderen wat eerder door de stuurgroep als urgent

bencemd is. Besluit: de stuurgroep geeft een positief advies.

Course of action validatie screeningsstrategie VOC's: geeft een toelichting. Het gaat
om een financiéle bijdrage voor het valideren van een techniek om voor te screenen op

Variants of Concern. Studie is binnen een week uit te voeren en de methode is geschikt om

op alle PCR-labs toe te passen. Methode geeft geen volledig inzicht in de circulerende

varianten, maar kan wel gebruikt worden om snel te bepalen of een besmetting/uitbraak
door VOC's veroorzaakt wordt. Actie: bespreekt de methode en toegevoegde waarde

ervan nader met voorafgaand aan de LCT vergadering van 25/2. Besluit: de

stuurgroep geeft een positief advies, mits het RIVM de toegevoegde waarde van de

methode onderschrijft.
Validatie STRIP: geeft een toelichting. De validatieresultaten zien er goed uit, nu klaar

om STRIP-1 op te nemen in het reguliere landschap. Er wordt stapsgewijs opgeschaald
naar 100k testen in april. Nu nog twee openstaande punten: bestellen van de additionele

robots en bepaling locaties. De WG blijft voor DT beschikbaar. De voorzitter bedankt BEY
voor zijn inzet en waardeert het dat bij beschikbaar blijft voor DT. De voorzitter bedankt

ook de andere afzwaaiende werkgroepvoorzitters en voor hun inzet.

4. Course of action financiering validatie en opschaling massa spectrometrie.

IEE toe dat een plan is ingediend voor het opzetten van een studielocatie bij het

LACDR en een productielocatie bij de RAI als facilitair laboratorium. Deze twee faciliteiten

gaan parallel draaien en worden benut om de validatieresultaten uit te breiden. OMT heeft

al aangegeven dat het de goede kant op gaat en ook zonmw is positief, daarom nu dit

vervolg.

“RWLRgeeft aan dat ze in dialoog is geweest met landsadvocaat over financiering aan

LACDR. Hoe loopt de financieringsstroom? Actie[FE enIEE <spreken dit na de

vergadering nader.



- IEE raat of het klopt dat de beschikbaarheid van deze methode pas in 3° kwartaal

gaat spelen? De stuurgroep vraagt om een explicietere tijdslijn (actie).
- De stuurgroep vraagt zich af of de gevraagde financiéle bijdrage voor de faciliteiten in

kosten en baten verhouding een goede investering is en vraagt enfXEDbm hier op

mee te kijken en de stuurgroep hierover te adviseren. Besluit: de stuurgroep adviseert

positief over voortzetten van de validatie, gebruikmakend van de huidige faciliteiten.

en orden verzocht om de stuurgroep volgende week te adviseren (actie), waarmee

de stuurgroep finaal kan beslissen. En hierin ook het actiepunt van de financieringsstroom
en de explicietere tijdslijn mee te nemen.

5. Uitrol en opschaling
- Opdracht Landelijk Expertteam ademtest: FEES licht de opdrachtomschrijving toe. Er is

een tienpuntenplan, één punt daarin is het oprichten van een Expertteam. Gisteren is een

oprichtingsvergadering geweest. Onderscheid tussen dagelijks werk van

monitoring/incidentenbehandeling en landelijk team met grotere vragen/adviezen.
Besluit: de stuurgroep stemt in met de opdrachtbeschrijving.

-  Ontwikkelingen LAMP: icht toe dat bij de implementatie van LAMP een aantal

dingen niet goed gingen. Hierover zijn gesprekken geweest met de implementatiegroep,
conclusie is dat het met het protocol ingewikkeld bleek om dit in een pop-uplab werkbaar

te krijgen. Hier is met MolGen over gesproken. Aantal natte stappen in pop-uplab is

geminimaliseerd, dit moet nog worden gevalideerd door EENBEE,
en Molgen. Dit geeft een vertraging van 2 weken in de opschaling.

- geeft aan dat de kwaliteit bij opschaling continue aandacht moet krijgen. Bl wordt

gevraagd om binnen de WG opschaling 3 tafels te organiseren namelijk lamp, antigeen en

adem (actie) FEE wordt gevraagd om in de cockpit ook kwantitatieve targets op te

nemen op basis waarvan gevolg kan worden of de opschaling van verschillende

testmethoden op schema zijn (actie). Ook voor spoor 2 is dit wenselijk [ESheeft hier

eerder data over gedeeld en wordt gevraagd om dit te blijven doen.

6. Mogelijkheden voor het inzetten van doorgemaakte infectie voor het openen van de

samenleving.
- BE toe, er wordt momenteel gewerkt aan een wetswijziging om

toegangsbewijzen mogelijk te maken. In die context ligt het voor de hand om ook

samen na te denken over of je op basis van een eerder doorgemaakte infectie een

toegangsbewijs kan krijgen. Inmiddels meer dan 1 mln mensen in CoronIT met

positieve testuitslag, ook in internationaal vliegverkeer 90d inclusief doktersverklaring.
Kan ook incentive geven om positieve zelftestuitslag te laten bevestigen bij een GGD-

teststraat. Belangrijkste vraag: wat is nu het risico op basis van een doorgemaakte
infectie in vergelijking met een toegangsbewijs op basis van een positieve
antigeentest. Recente literatuur wordt zangegrepen [CEL

komt hier ook serologie

bij hier kijken we naar. Is een positieve test voldoende of is een bevestiging
vanuit serologie nodig? BEEZ: dubbelslot zou kunnen zijn een negatieve testuitslag
inclusief serologie. Belangrijke vraag is of je een risico hebt op secundaire infectie en

of je daarbij asymptomatisch bent en het kan overdragen (want er wordt bij
toegangstesten vaak triage op symptomen gedaan)? BE: doelstelling is om geen

besmettelijke mensen binnen te laten, en dat is het moeilijke punt.BES react of ook

naar vaccinatiebewijs gekeken wordt? BEEFIENIn wetgeving houden we open welke

verschillende eigenschappen uiteindelijk tot een testbewijs kunnen leiden. Stuurgroep

geeft aan dat dit een vraag is die van belang is om aan het OMT te stellen, VWS pakt
dit op (actie). heeft hier ook binnen RIVM over gesproken: er is risicoreductie en

wat is dan acceptabel? Tom vraag naar het tijdschema dit zou per 1 april
haalbaar moeten zijn, mits het gewenst is.

7. Rondvraag
- BEY raagt hoe we werkgroepen 2a/b/c gaan opstarten? geeft aan dat

2a gaat trekken. Voor 2c komt een spoedgroep o.l.v. die de komende twee weken

gaat kijken naar mogelijkheden/onmogelijkheden voor sneltesten in het onderwijs.
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